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Actie/toezegging Afgehandeld in
kwartaal

Afgehandeld? Raad is geinformeerd? Bijzonderheden

2-7-2019 19-29) Motie M-15 van D66, GL en PvdA over
Tergouw

DHT G. Wolters Verzoek het college om:
een onafhankelijke mediator aan te stellen om de impasse en de situatie op het terrein Tergouw in
een positieve richting mede te sturen en met een of meerdere adviezen te komen om tot een
structurele oplossing te komen.

Q2 2023 De raad is op 12 juli (2022-027107)geinformeerd over de ontwikkelingen omtrent deze
motie. Het vervolg:  De inzet van een expert om scenario’s uit te werken, zal kosten met
zich meebrengen. We hebben een offerte opgevraagd. Besluitvorming over de inzet van
een expert en de financiële gevolgen hiervan vindt nog plaats. We zullen uw raad
hierover informeren via de statusupdate op de motie.

12-5-2020 Actief blijven
infromeren/Informatiebijeenkomst over de
uitrol 5G

DHT G.J.. Willemsen/ J.
de Bruijn

Agendapunt 14 – pfh zegt toe de raad actief te blijven informeren over de uitrol 5G binnen de
gemeente en hierover een keer een informatiebijeenkomst te organiseren (daarvoor evt. Het
antennebureau uitnodigen)

Q4 2022 5/1 2021 Er is een opzet gemaakt voor het evalueren van het gemeentelijk
antennebeleid. Hierbij worden ook de ontwikkelingen rondom 5G en eventuele
gezondheidsrisico’s meegenomen.  We hebben afgesproken dat wij het opstellen van
nieuw antennebeleid snel gaan oppakken. We hebben om tafel gezeten om te praten
over de planologische uitgangspunten voor nieuw beleid. Het is de bedoeling dat hierna
een informatienota voor de Raad wordt opgesteld, met eventueel een
Raadsinformatieavond.  9/5: Er is een concept informatiememo opgesteld, waarin onder
andere een evaluatie van het huidige beleid is opgenomen. Nadien zijn er door de raad
in het kader van de Omgevingswet een aantal besluiten genomen die nog verwerkt
moeten worden in het concept memo. Dit memo zullen we in Q4 aan de raad
aanbieden. We koppelen daar een Informatiebijeenkomst College aan met medewerking
van het antennebureau.

12-5-2020 Motie burgerparticipatie bij afwijking
bestemmingsplan

DHT G.J. Willemsen 1. Om deel te nemen aan een door de raad te organiseren ronde tafel gesprek over het informeren en
betrekken van inwoners bij vergunningverlening, in het
bijzonder waar het een afwijking of wijziging van het bestemmingsplan betreft.
2. De landelijk en lokale attenderings-services voor bekendmakingen van lokale besluiten en
vergunningverlening breder bekend te maken.
3. De gemeenteraad zo spoedig mogelijk, doch uiterlijk voor de kadernota 2022 concrete voorstellen
te doen hoe de burgerparticipatie rondom vergunning-
verlening en wijziging c.q. afwijking van bestemmingsplannen verder kan worden verbeterd.

Q4 2022 Punt 1 en 2 zijn afgerond.   15/6  Het coalitieprogramma benadrukt hoe belangrijk het
college participatie vindt. Het programma bevat een aantal uitgangspunten. We nemen
deze uitgangspunten mee bij de verdere uitwerking. Als de Omgevingswet in werking
treedt gaat participatie meer gewicht krijgen. In lijn met de nieuwe Omgevingswet
attenderen we aanvragers er nu al op de omgeving goed te informeren over en te
betrekken bij bouwplannen. Bij vragen uit de omgeving gaan we ook zelf het gesprek aan
met die omgeving en indien nodig proberen we partijen om tafel te krijgen. En zijn we
van mening dat het initiatief dermate bijzonder en uniek is dan sturen we actiever.

8-12-2020  motie CDA GBO groene en sociale invulling
Vriezenenck Elst

DHT L. Albers-vd Linden 1. Een voorstel te doen aan de raad om tot koop van deze grond over  te kunnen gaan om zo dit
unieke stukje groen te kunnen blijven behouden en dus met het Rentambt in gesprek te gaan om te
onderzoeken of verwerving van de gronden mogelijk is;
2. Na de koop zoveel mogelijk groen te behouden maar ook met een plan te komen voor enkel
kleinschalige (sociale) woningbouw ( mede ten behoeve van inwoners die dicht bij het
dorp/voorzieningen willen wonen) omdat daar grote behoefte aan is.
3. In overleg te blijven met de huidige pachter en direct omwonenden om zo met een gedragen plan
voor een duurzame invulling van dit gebied te kunnen komen
4. Te onderzoeken of de dekking van de aankoop gevonden kan worden in het overschot van het
budget aankoop gronden Park Lingezegen.

Q4 2022 Pleyade en de grondeigenaar zijn intussen druk doende met planontwikkeling en er
heeft intussen ook een eerste toetsing van een schetsplan in de Regiekamer
plaatsgevonden. Dit heeft nog niet geleid tot definitieve indiening van een concreet
plan.

5-10-2021 Motie BOB, PvdA, VVD Socialiseren
grondvergoeding bij windmolenparken versie

DHT L. Albers van de
Linden

verzoekt het college:
- op korte termijn in kaart te brengen of en zo ja, hoe het concept van de gesocialiseerde
grondvergoeding in het gemeentelijk beleid kan worden verankerd
en daarna te bezien of dit ook in de RES-regio c.q. bij projecten in samenwerking met aangrenzende
gemeenten kan worden verankerd

 Q4- 2023
 Het college koppelt de actualisatie van de visie op grondbeleid qua voorbereiding aan
de actualisatie van de omgevingsvisie. Uit het uitvoeringsprogramma van het college
volgt dat we deze voorzien in Q4 2023.

15-2-2022 T Woonagenda Overbetuwe 2025 DHT E. Goossens Wethouder Hol zegt toe dat de tekst van de woondeal integraal onderdeel is van wat wij in de
woonagenda afspreken. De woonagenda is een beleidsstuk en deze wordt vastgesteld voor 4 jaar, hij
wordt wel jaarlijks gemonitord en hier wordt de raad ook in meegenomen. Een geactualiseerd beleid
op de nu ingebrachte punten is een aanpassing.

Q1-2023 De eerste monitoring is voorzien een jaar na vaststelling van de Woonagenda 2025, dus
in Q1 2023.

19-4-2022 Toezegging , Motie BOB, D66, PvdA, VVD, CU,
GBO, GL, CDA ivm woningsplitsing

DHT G.Wolters *Wethouder Hol zegt toe dat hier in Q2 of Q3 binnen de regio met maatregelen gekomen gaat
worden. Intern zijn we ook aan het kijken of we met tijdelijke maatregelen kunnen komen.

Q4-2022 Om te beginnen met de regelgeving ten aanzien van woningsplitsing, deze kan straks
opgenomen worden in het (tijdelijk) omgevingsplan. Vanuit de regio zijn hier nog geen
maatregelen in genomen zoals aangegeven op Q2 of Q3 van dit jaar maar daar zitten we
uiteraard bovenop. Op dit ogenblik zijn we intern in gesprek over hoe we dit vorm
kunnen geven binnen de gemeente Overbetuwe. Belangrijk aandachtspunt daarbij is dat
we ongewenste woningsplitsing willen voorkomen, maar gewenste woningsplitsing juist
willen stimuleren (zie ook Woonagenda 2025). We verwachten hierover uiterlijk Q4-
2022 meer duidelijkheid te hebben en zullen u hier dan ook zo spoedig mogelijk over
informeren wat het precieze tijdspad gaat worden.



29-5-2018 (18-04a) Motie van CDA, GBO en VVD over
bouwen in het buitengebied.

DHT G.J. Willemsen/I.
Reinders

1. de raad een overzicht te doen toekomen van alle tot nu toe door de raad vastgestelde besluiten
over “bouwen, wonen en werken in het buitengebied
van Overbetuwe”;
2.  de raad daarnaast een overzicht te doen toekomen waaruit blijkt welke wet en regelgeving ( incl
Rijk en Provincie) van toepassing zijn;
3.  beleidsregel “functieverandering en nieuwvestiging in het buitengebied Overbetuwe 2008” met de
raad te evalueren.

Q4 2022
Gelet op het aantal ruimtelijke verzoeken die we ontvangen en waarvan een groot deel
vervolgens in procedure gaat, de versnelling van diverse projecten, de nodige personele
wisselingen en de voorbereidingen omtrent de Omgevingswet is er tot op heden geen
capaciteit om invulling te geven aan deze motie. Met de vele verzoeken die allemaal nog
graag onder het huidige regiem (lees bestemmingsplan) in procedure willen gaat dat op
korte termijn niet veranderen.

In Q4 van dit jaar komen we met een actuele planning voor deze motie.

5-10-2021 Motie VVD, BOB, CU Voortgang
tarievenbeleid en kostendekkendheid

DHT K. Smeenk Verzoekt het college om:
1. Samen met de Raad een visie te ontwikkelen hoe we willen toegroeien naar meer
kostendekkendheid van ons tarievenbeleid;
2. Hierin aandacht te besteden aan o.a. het gewenste niveau van kostendekkendheid, het wel of niet
meer gelijk trekken van tarieven en de samenhang met het STA beleid.
3. Te kijken in hoeverre we invulling kunnen geven aan het zorgdragen dat juist ook in de kleine
kernen van onze gemeente accommodaties beschikbaar blijven door
bijvoorbeeld een 1e veld goedkoper te maken dan een 12e veld.
4. Dit voorstel uiterlijk in december 2022 aan de Raad voor te leggen.

Q2-2023 De motie is ingediend op 5 oktober 2021 en daarbij is de vraag gesteld een voorstel
uiterlijk in december 2022 aan de raad voor te leggen.
Dit heeft geresulteerd in een ronde-tafelgesprek op 29 juni 2022. Hier zijn andere vragen
gesteld en die werken we nu verder uit.
December 2022 is hierdoor niet meer haalbaar maar schuift het geheel op.

15-2-2022 Inspanningsverplichting circulair bouwen Driel
Zuidoost

DHT G. Wolters Bij de uitwerking van de ontwikkelvisie Driel Zuid-Oost, het opstellen van een toekomstig
bestemmingsplan en het sluiten van een intentieovereenkomst met een
projectontwikkelaar uit te gaan van de bij de woondeal Arnhem - Nijmegen overeengekomen
inspanningsverplichting voor circulair bouwen.

afgehandeld Deze vraag is beantwoord op 7 april 2022 in het b&w voorstel met  informatiememo.
Zaaknr 2021-013244 documentnummer D2022-04-003668/D2022-04-003667

15-2-2022 Doorpakken voor Driel DHT C. van der Biezen De raad uiterlijk in het derde kwartaal van 2022 een vervolgmemo op de Ontwikkelvisie
Driel Zuid-Oost ter bespreking op een Politiek Avond voor te leggen, waarin op alle
bovengenoemde punten wordt ingegaan;

Q3-2022 afgehandeld Deze motie is  beantwoord met een collegevoorstel op 7 april 2022, zaaknummer 2021-
013244.

24-5-2022 Motie Pvda, GBO, CU en GL instellen
wooncoach en mogelijkheden
voorrangsbeleid voor oudere huurders die
willen verhuizen

DHT G. Wolters 1. in Overbetuwe over te gaan tot het instellen van een wooncoach;
2. via de gemeentelijke website en andere informatiekanalen de subsidieregeling ‘verhuisvergoeding
huurwoning’ van de provincie Gelderland meer onder de aandacht te
brengen van de groep ouderen in Overbetuwe en de eigen medewerkers;
3. zo spoedig mogelijk aan de raad een voorstel te doen over de mogelijkheden van het invoeren van
een voorrangsbeleid voor huurders woonachtig in Overbetuwe die willen verhuizen van een ruime
eengezinswoning naar een kleinere huurwoning;

Q4-2022

19-4-2022 Toezegging wijzigingsverordening
winkeltijdenverordening, op de planningslijst
staat Q1 2022.

DHT GJ. Willemsen De voorzitter geeft aan dat bij punt 2, wijzigingsverordening winkeltijdenverordening, op de
planningslijst staat Q1 2022. Deze wordt nu doorgeschoven naar Q3. Wethouder Hol zegt toe dat deze
zo spoedig mogelijk komt.

Q4-2022 De planning is om de raad middels een informatiememo in oktober te informeren

24-5-2022 toezegging medewerking voorbereidende
activiteiten Railterminal

DHT H. Regnerus Bij elke vergunningsaanvraag voor het gebied rondom de RTG wordt de raad direct geinformeerd en
op de hoogte gesteld welke juridische stappen er te volgen zijn

20-9-2022 Motie VVD, BOB, D66, PvdA CU Overwegen
alternatieven

DHT S. van Eldik Verzoekt het college
- om bij komende raadsbesluiten – daar waar dat van toepassing is – de raad goed inzage te geven in
(on)mogelijke alternatieven en
- helder aan te geven welke uitgangspunten zijn gehanteerd bij de selectie en afweging van de
alternatieven en
- bij de selectie van de uitgangspunten nadrukkelijk ook rekening te houden met de belangen van
andere personen en partijen dan die van de initiatiefnemer

Q4-2022 ja ja de raad heeft een memo ontvangen (2022-042505) waarbij de afspraken uit de politieke
avond van 12 juli is verwerkt. De raad ontvangt 18 oktober een overzicht van
projecten/trajecten/beleidsnota’s waar u een kaderstellend document over kan
ontvangen.

8-11-2022 M9 Motie  Bouw De Kruisakkers  PvdA, GL,
VVD, BOB

DHT R.Moes We geven het college opdracht om:

1. Onmiddellijk te starten of door te gaan met planvorming rond nieuwbouw en realisatie van
sportzaal De Kruisakkers en de raad uiterlijk in Q2 2023 voor behandeling van de Kadernota 2024 met
een raadsmemo te informeren over de voortgang en de noodzakelijke investeringen.

Q2-2023

8-11-2022 M11  Motie Versnel bouw Land van Tap PvdA,
GL, VVD, BOB

DHT M. Nocker We geven het college opdracht om:

1. onmiddellijk te starten of door te gaan met planvorming rond de bouw en realisatie van woningen
op het Land van Tap en de raad uiterlijk in Q2 2023 voor behandeling van de Kadernota 2024 met een
raadsmemo te informeren over de voortgang en de noodzakelijke investeringen.

Q2-2023

15-11-2022
Motie CDA, GBO Actualisatie
archeologiebeleid

DHT H. Huisman
Wij vragen het college ,
• Voor Q2 2023 te komen met voorstel voor het maken van een actuele
archeologische bodemverstoringkaart
• En de nu voorliggende beleidskaart daar op aan te passen
•
Voor Q4 2023 te komen met nieuw archeologiebeleid en vast te leggen in
het op te stellen omgevingsplan



15-11-2022 Motie CU, D66 Regionale
Verstedelijkingsstrategie Arnhem Nijmegen
Foodvalley

DHT S.Tempelman We vragen het college om:
• in het overleg met de overige partners in de regio Arnhem Nijmegen en Foodvalley duidelijk aan te
geven dat Overbetuwe prioriteiten dient te stellen en duidelijke keuzes zal moeten maken uit de
veelheid aan plannen die wordt aangereikt;
• bij de verdere ontwikkeling van de Omgevingsvisie Overbetuwe 2040 in overleg met raad en
inwoners deze prioriteiten te concretiseren.


